

Bestyrelsesmøde i Dansk Stabyhoun Klub, d. 3. oktober 2024

Online møde.

Til stede: Louise B, Christina, Dorthe, Kathrine og Niels.

Referent: Niels

Beslutningsreferat

1. Kort status på nuværende aktiviteter

- **Schweissprøve**

Blev flyttet til d. 10. november på grund af dobbeltbooking af en dommer.

- **Unghundeshow**, eksteriørbedømmelse og hanhundeparade. 2. november.

Tilmelding er via "aktiv@stabyhoun.dk". Christina mener dog, at det evt. er Kathrine, der står for denne del af arrangementet.

Mht. deltagere, der ønsker at vide om en tæve er tilmeldt, så opfordres hundens ejer til at tjekke med opdrætteren.

Der er god tilmelding. Det blev drøftet hvordan man kan få flere til at melde sig til.

Der tages kontakt til en af de større avlere med henblik på sparring om evt ændringer i kommende års unghundeshow.

Med hensyn til valget af Slagelse, så er det for at deltagere fra Jylland ikke skal køre så langt. Det kan evt. overvejes fremadrettet om det er det rigtige sted.

Jagtarrangement, 15.-17. november i Vejers.

Der er p.t. 6 tilmeldte, men der kan i princippet komme tilmeldinger helt op til arrangementet. Det blev drøftet hvordan klubben kan reklamere mere for arrangementet. Dorthe har en omtale med i klubbladet på en så fremtrædende plads som muligt. Arrangementet skal også vises på facebook, men her vil det hurtigt drukne i efterfølgende opslag.

Det blev herefter drøftet hvordan vi kan styrke jagt-siden og om vi fx kan blive medlemmer af forbundet for stående jagthunde. Det blev dog besluttet, at det p.t. ikke er relevant at søge medlemskab.

Vi skal overveje hvordan vi kan styrke tilbuddene m.h.t. jæggerrelaterede aktiviteter også for de medlemmer, der ikke går på jagt, fx schweiss.

- **Dobbelt Juleudstilling** 1. december

Vi ser på status på næste møde.

- **Von Willebrandt webinar**

Seminaret er vigtigt da der ikke har været fokus herhjemme. Dyrlægen der holder webinarret bliver forberedt så det kommer til at stå knivskarpt.

Der vil blive et arrangement i opdrætterforum snarest.

- **Forslag til kommende arrangementer**

Der er ikke modtaget forslag til arrangementer. Dorthe skriver i bladet at man meget gerne må komme med ideer og initiativer, som klubben så vil bakke op om.

Christina nævnte K9 Biatlon næste år, som klubben bør promovere.

2. **Siden sidst**

- **Status på Roskilde (Store Hestedag)**

De der repræsenterede DASK synes det var en succes, især med racepræsentationen; med mange henvendelser og nogle gode kontakter til kommende hvalpekøbere.

Det er ok at det ligger så tæt på Camp Hverringe, da der kommer folk, der ikke ville været kommet til Fyn.

Der kommer en omtale i DASK af dette og andre arrangementer.

Status på hjemmeside og ny udbyder

Louise opsummerede situationen således: Vi har sagt jatak til tilbuddet fra den nye udbyder og første møde har været holdt. Designoplæg kommer.

Louise har også holdt møde med Group Online og har forklaret at vi gerne vil væk. Afventer nu at få noget på skrift. Vi har en toårig aftale, som skal opsiges ultimo 2025 med tre måneders varsel. Der er altså god tid til at få styr på overdragelsen.

Vi venter lidt med beslutninger om mailadresser, jf at vi har næsten et år til at få styr på alt, til der er afklaring på hvad vi kan få fra udbyder.

Dorthe nævnte at alt vi har liggende på Onedrive kan hun hente ned da det kun drejer sig om 7,5 GB.

4. **Spørgsmål til OneDrive:**

Procesbeskrivelse for de forskellige formål/lister (og alle processer i det hele taget) bør udarbejdes; men ligger uden for hvad vi kan i dette møde.

- Mappen "Samtykkeerklæringer" skal ajourføres. Der var enighed om at vi skal gemme erklæringerne herunder en pdf af de mails der kommer ind via indmeldelsesformularen; men at alt bør slettes efter et passende stykke tid. Vi har brug for dokumentation for samtykket.
- Medlemslister. Har vi brug for adresse? Ingen har brug for adressen, men postnummeret er relevant for statistik. Adresserne og andre ikke relevante oplysninger slettes, så medlemslisten bliver mere overskuelige.
Vi har dog brug for stambogsnummer og -navn på så mange som muligt da det gør arbejdet i avlsudvalget lettere. Det er dog svært i nogle tilfælde, f.eks. ved omplaceringer hvor "sælgeren" ikke oplyser hvem der har overtaget hunden.

Louise spurgte her om nogle forhold vedr. hvalpelisten. Christina forklarede, at man efter to måneder fra forventet parring, men hvor man ikke har hørt noget, rykker omtalen ned i bunden

af listen. Årsagen kan være opdrættere, der ikke følger op, skriver om en parring er aflyst, en forventet løbetid kommer senere osv.

5. **Deadline oktober blad**

- Var den 29. september..... (Absolut) Sidste udkald 9. oktober.
Dorthe har skrevet til forskellige om bidrag.

6. **Eventuelt**

Sponsorer i 2024 skal omtales/takkes i bladet.

Næste bestyrelsesmøde bliver 7. november. Louise indkalder som vanligt.

3. oktober 2024

Louise Buur, formand

Niels Villadsen, referent